
Granollers 

Els socialistes 
donen una 
imatge coherent 
El Partit dels Socialistes de Catalunya 
abans d'ahir, va presentar oficialment la 
seva candidatura a Granllers en el de-
curs d'un sopar reservat als mitjans de 
comunicació social. Amb la presència 
de bona part dels integrants de la llista 
electoral, els socialistes sorprenien a la 
premsa al presentar de manera aprofun-
dida el seu programa per a la contesa 
electorat del proper 8 de maig. 
L'actual alcalde de Granollers i cap de 
llista. Rafael Ballús. va realitzar la pre-
sentació dels seus companys de llista i 
va fer també l'introducció del progra-
ma. analitzant a grans trets la gestió 
realitzada a l 'ajuntament en els seus 
quatre anys de govern. Ballús assenyalà 
que ells oferien una alternativa de conti-
nuitat i que volien governar amb majo-
ria perquè només així és possible dur 
endavant el programa electoral. Fou Jo-
sep Pujadas, tinent d'alcalde i número 2 
de la llista, qui explicà, àrea per àrea, el 
programa que el PSC ha elaborat per a 
presentar als ciutadans de Granollers. 
Amb la seva habitual tranquil·litat i ge-
nerositat, a l'hora de donar detalls, Pu-
jadas va fer una síntesi del què es vol 
aconseguir i destacà molt especialment 
la gran eina que Granollers tindrà d'ara 
endavant per a poder recuperar la seva 
identitat i millorar la qualitat de vida: el 
Pla General d 'Ordenació. El director de 
l'Escola Municipal de Treball i candidat 
també de la llista socialista, Josep Ma-
yoral. va participar en la presentació ex-
plicant una mica el funcionament del 
centre i els seus projectes futurs. 
Acabada aquesta exposició. Concepció 
Navarrete, regidora de cultura, va expli-
car perquè no continuava. Quan va fer-
se càrrec del departament —digué— te-
nia molt clar que era una tasca a desen-
volupar en quatre anys i així ho pensa 
fer. Manifestà que considerava arribada 
l 'hora també de retrobar-se amb una 
sèrie d'activitats, tant a nivell personal 
com a nivell professional, absolutament 
descuidades des de fa quatre anys. Fi-
nalment assenyalà que ai bé moralment 
es trobava en condicions de donar molta 
«guerra» £ncara, físicament estava can-
sada. Per la seva part , Toni Comelles, 
regidor de Joventut, digué que no es 
presentava perquè considerava que per 
la pròpia dinàmica del partit, hores 
d 'ara, ja hi havia molta gent més capacl· 
tada que el per a dur els afers municl· 
pals. D'altra banda, destacà la seva in-
tenció de reotrnar als seus orígens — 
l'activitat sindical— i dedicar-se profes-
sionalment a l 'ensenyament. 
A partir d'aquest punt s'inicià una llarga 
i rica roda de premsa en la que no va 
quedar cap tema damunt de la taula. 
Val a destacar que el cap de llista mani-
festà que les recents impugnacions a 
CiU i AP no eren cap acte «electoralis-
ta», sinó la denúncia d'uns fets, estricta-
ment. :A la pregunta de si s'havien 

plantejat perdre les eleccions i conver-
tir-se, per tant . en oposició. Rafael Ba-
llús, digué que era una cosa que no ha-
vien fet i excusant la inmodèstia assen-
yalà que la gestió socialista de l 'ajunta-
ment de Granollers havia estat acompa-
nyada «per un toc de qualitat» que els 
ciutadans saben i sabran apreciar. Ra-
fael Ballús proposà la celebració d'un 
debat públic amb els seus contrincants. 
Cal veurà si aquests acceptaran.. . 
Mayoral intervingué per a dir que hi ha 
una política de pactes dibuixada, encara 
que mostrà el seu temor de que els com-
panys comunistes —amb qui tant hem 
treballat aquests quatre anys. destacà— 
no aconsegueixin aquesta vegada els re-
sultats que tots voldríem. El director de 
l 'EMT assenyalà la necessitat d'aconse-
guir una majoria absoluta i en una afír-
mació agresiva —que fins i tot el va sor-
pendre a ell mateix— manifestà que 
«una majoria sòlida al nostre país passa 
pel vot socialista». «Aquí paz y allà glò-
ria...». 

que actualment era de 158 exigibles i 
uns 400 globalment. Ballús va dir que 
ells no caurien en el error de dir que en 
quatre anys no pujarien els impostos, 
però si manifestà que lluitarien a fons 
perquè tothom pagui el que li corres-
pon. 

ü u a n semblava que el tema s'escapava, 
sorgí el de l 'atur, tan preocupant a Gra-
nollers. En aquest sentit Mayoral expli-
cà que es volien pendre mesures imagi-
natives per a lluitar contra aquest fenò-
men i esmentà la constitució d'una cco-
perativa juvenil comarcal, que garanteix 
22 llocs de treball, a tall d 'exemple, que 
possibilita una estructura, que cal extra-
polar en altres camps i altres localitats. 
Sobre les dues de la matinada es donava 
per acabada la roda de premsa en el 
menjador del restaurant «L'Amperi». 

La presumibla responsable de cultura, si 
els socialistes t omen a guanyar. Mont-
serrat Illà, indicà que a grans trets es 
continuaria la línia iniciada, abocant-se, 
això sí. per incrementar la participació 
ciutadana a totes les manifestacions cul-
turals que s'organitzen a Granollers. Els 
temes urbanístics i financers també fo-
ren tractats ampliament. Del primer 
s 'ha d'insistir en la impportància del Pla 
General que només ja ha d'aprovar la 
Generalitat . Del segon, Rafael Ballús 
explcià que la deute exigible del consis-
tori, l'any 1979, era de 1.055 milions i 

mentre la divertida publicació anònima 
«El Gual Permanent», número 1 de la 
qual acabava de sortir al carrer, desper-
tava espectació i moltes especulacions 
entre el presents: polítis i periodistes. 
La presentació socialista estava servida. 
Demà, dissabte, a la Casa de Cultura, i 
amb l'assitència de Josep Verde Aldea, 
hi haurà la presentació pública a partir 
de les 8 del vespre. Una hora abans, ho 
haurà fet la de Canovelles, amb la parti-
cipació de Maria Dolors Renau. 

L'Actualitat Comarcal, 15/4/1983, p. 8 / Col·lecció de premsa i butlletins / Arxiu Municipal de Granollers


